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Referat nr. 2 år 2022 
 

LUU:  Elektriker 
Indkaldt af: TCH 
Tid og Sted: Tirsdag d. 7/6 2021 kl. 12, Kringelborg Allé 

Deltagere: 

Fra LUU: 

Tekniq 
Jacob Goldbeck 
Peter Lund Olsen  
 

Dansk El-forbund (DEF) 
Henrik Bülow Christensen  
Annette P. Pedersen 

Fra CELF: 

Claus Pedersen – udd. chef  
Kim Mathiesen – lærerrepræsentant  
Charlotte Jensen 
 

Andre 
deltagere: 

Elevrepræsentanter 
 
EVU 
Henrik Vilhelm Larsen 
 
 

Referent: kma Dato: 7/6 2022 
Udsendt til:  
Afbud: John Anker Campus Bornholm, Flemming Jensen DEF, Jimmy Hansen elevrepræsentant 

 
Bilag:  

Dagsorden: Introduktion af de fremmødte 
 
Rundtur i hovedforløb 1. 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Opfølgning 
3. Meddelelser fra formanden. 
4. Meddelelser fra EVU 
5. Meddelelser fra lærlingerepræsentant 
6. Meddelelser fra skolen 
7. Praktikpladsaktiviteter/pladser 
8. Efteruddannelse 
9. Eventuelt 

Pkt 1 
Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt. Annette manglede dog referat. 

Pkt 2 
Opfølgning 

 

Pkt 3 

Meddelelser fra formanden 

Manglende lærer på H1 
Manglende lærer forberedelse på modul 1-6 
CLP redegjorde afdelingens strategi fremadrettet, bl.a. med 2 lærerordning samt evalueringer hver 
uge. 
 

Pkt 4 

Meddelelser fra EVU 

• Modulvælger er oppe at køre, således at elever og virksomheder kan vælge moduler ud fra 
ønsker, skoler mv. 

• EVU har været vært for faglærer i en bootcamp omkring teoribøgerne, da flere af dem 
trænger til en opgradering. 
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• EVU har sendt ansøgning til undervisningsministeriet for at få 5 uger mere til H1, som så vil 
blive delt i 2 perioder. 

• EVU er begyndt med arbejdet med Skills mesterskaberne i Herning 
• Der vil komme flere workshops i forbindelse med uddannelsens moduler. 
• EVU kommer rundt på skolerne for at se, hvor langt de er kommet med 3-parts projekterne. 

 

Pkt 5 
Meddelelser fra lærlingerepræsentant 

Ingen 
 

Pkt. 6 

Meddelelser fra skolen 

Skolen har på nuværende tidspunkt disse tilmeldinger 
GF-1 34 - stk. 
GF-1 EUX - 19 stk. (vanskeligt at afsætte EUX elever til virksomhederne) 
GF-2 – 11 stk. 
Vi har haft besøg fra Bornholms GF 
Interview om den grønne omstilling, og vi har haft samtaler med Lolland kommune om 
efteruddannelse på Femern bælt 
Vores 3-parts projekter er ved at være færdige, det drejer sig om  

1. den moderne bolig 
2. Kvinder i faget 
3. Den digitale byggeplads. 
4. Fra skoleoplæring til læreplads. 

 
Nye projekter med Region Sjælland 

1. Klimasmart 
2. Sunde unge, hvordan får vi fokus på sundhed og trivsel. 
3. Os i branchen. Fokus på hvordan vi modtager unge i uddannelsen. 

 Lærerne har mulighed for at få adgang til DEF-læringsplatform ang. Materialer 
 
Afdelingen har haft folk på kompetenceudvikling 
2 på KNX 
2 på IOT 
2 på varmepumpe 
2 på IBI 
1 på CTS 
Desuden har der været interne kurser i at bruge Praxis 
2 med på Bootcamp til nye lærebøger 
 

Pkt. 7 
Praktikpladsaktiviteter/pladser v. Ove Jensen 

Charlotte præsenterede sig selv, og hvad hun beskæftiger sig med i forhold til eleverne. 
 

Pkt. 8 
Efteruddannelse 

Ligger meget stille 
 

Pkt. 9 
Eventuelt 

Vi har fokus på arbejdsmiljøet i afdelingen 
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